



مطاحن صلالة Salalah Mills

Date: 13 August 2026

التاريخ: 13 أغسطس 2026م

Subject: Approval of the Unaudited Financial Statements of the Parent Company and the Group for the Six Months Ended 30 June 2026	الموضوع: الإفصاح عن اعتماد البيانات المالية غير المدققة للشركة الأم والمجموعة للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م
After Compliments, The Board of Directors of Salalah Mills Company SAOG, at its meeting held on 13 August 2026, approved the unaudited financial statements of the Parent Company and the Group for the six months ended 30 June 2026. The unaudited financial statements have been uploaded on the Muscat Stock Exchange website. Sincerely, Board Secretary Salalah Mills Company SAOG	تحية طيبة وبعد،، اعتمد مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 13 أغسطس 2026م، البيانات المالية غير المدققة للشركة الأم والمجموعة عن فترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م. وقد تم رفع البيانات المالية غير المدققة على موقع بورصة مسقط. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،، أمين سر مجلس الإدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع

ALI TALIB ALI ALRAWAS
Board Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.ع)
SALALAH MILLS CO. (S.A.O.G.)
Investor Relations Dept.
C. R. : 2103664 ٢١٠٣٦٦٤
P.O. Box: 67 / 217 ٢١٧ / ٦٧
العقيد - سلطنة عمان Al Awqadain S. of Oman